
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 03. 12. 2024 

Prítomní: 

JUDr. Martin Smolka, predseda 
Ing. Drahoslav Bočák, člen 

Mgr. Miroslav Priehoda, odborník pre šport  

Ľubomír Horný, odborník pre šport - online 

Mgr. Viliam Čacho, odborník pre šport 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Bc. Katarína Kubíková, garant komisie 

PROGRAM: 

1. Privítanie. 

2. Rozpočet 2025. 

3. Športovec roka 2024 za mesto Trenčín. 

4. Rôzne. 

5. Záver. 

K bodu č. 1 

Zasadnutie komisie viedol JUDr. Martin Smolka. V úvode privítal prítomných 

a oboznámil členov komisie s programom zasadnutia. Tiež privítal hostí, p. Barboru 

Babjakovú z o. z. DIVO a p.  Milana Hanuliaka zo skate komunity, ktorí sa zúčastnili 

verejného zasadnutia komisie. 

Komisia odsúhlasila program zasadnutia: 

Za:  5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

K bodu č. 2 

Komisia prerokovala "Návrh programového rozpočtu mesta Trenčín na rok 2025" 

a dospela k záveru, že pri zostavovaní rozpočtu neboli zohľadnené požiadavky 

športovej komisie na navýšenie dotačného programu o 20 %. Preto komisia 

navrhuje, aby sa z prevádzky športovej haly (položka 636 nájom za nájom), ktorá 

počas rekonštrukcie nebude v plnej prevádzke, zobralo 30 000 € a presunuli sa na 

dotácie – výnimočné akcie (položka 640 – projekty). 

Komisia berie na vedomie a odporúča schváliť MsZ Trenčín: 

návrh Programového rozpočtu mesta Trenčín na rok 2025 za podmienky, že bude 

zapracovaná požiadavka na zníženie finančného príspevku na prevádzku 



športovej haly o 30 000 €, ktorý navrhuje presunúť na riadok – dotácie na 

výnimočné akcie. Trenčín. 

Za:  5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

K bodu č. 3 

Pán Halgoš komuje s KKC Hviezda o možnom termíne podujatia "Športovec roka 

2024 za mesto Trenčín" v období marec-apríl 2025. V mesiaci január sa bude 

otvárať nominačný formulár, ktorý bude vyvesený na webovej stránke mesta 

Trenčín. 

K bodu č. 4 

Zasadnutia komisie sa zúčasatnili aj pani Barbora Babjaková a pán Milan Hanuliak 

ktorí prišli verejne poďakovať komisii športu za podporu v rámci projektu výstavby 

nového skate parku. V krátkosti zhrnuli pracovné stretnutia, ktoré prebehli na pôde 

MsÚ Trenčín. Tieto stretnutia boli iniciované predovšetkým koordinátormi 

participácie a pánom Halgošom. 

Predseda komisie vyjadril podporu tohto projektu. Zároveň však poznamenal, že 

rozhodnutie o schválení investície záleží na schválení rozpočtu mesta na r. 2025 

MsZ mesta Trenčín. 

Na zasadnutí komisie bol tiež prerokovaný list z TSK Trenčín o možnosti 

sprístupnenia a využitia ihrísk Strednej odbornej školy, Pod Sokolicami 14, 

Trenčín verejnosťou. Komisia odporučila využitie športoviska SOŠ Pod Sokolicami 

14 verejnosťou a požiadala p. Halgoša o zistenie ďalších informácií a vyjadrenie 

sa k odpovedi TSK na požiadavku mesta Trenčín. 

K bodu č. 5 

Po prerokovaní všetkých bodov JUDr. Martin Smolka poďakoval prítomným 

za účasť a zasadnutie ukončil. 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa 14. 01. 2025 o 14.00 hod. 

JUDr. Martin Smolka 

predseda komisie 

Zapísali: Ing. Jana Barnová, Bc. Katarína Kubíková 

Dňa: 05. 12. 2024 



Uznesenie č. 9/2024 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, 

konaného dňa 03. decembra 2024 

Komisia berie na vedomie a odporúča schváliť MsZ Trenčín: 

návrh Programového rozpočtu mesta Trenčín na rok 2025 za podmienky, že bude 

zapracovaná požiadavka na zníženie fin. príspevku na prevádzku športovej haly o 

30 000 €, ktoré navrhuje presunúť na riadok – dotácie na výnimočné akcie. 

Trenčín. 

Za:  5 

Proti:  0 

Zdržal sa:  0 

JUDr. Martin Smolka 

predseda komisie 


